形狀和尺寸榮譽證 (Shapes & Sizes) 

1. 製作剪貼簿粘貼作品。在封面上畫出不同大小的形狀。
2. 認識並剪出六種不同的形狀。粘貼到剪貼簿中。（長方形、正方形、圓形、橢圓形、菱形和三角形。）
3. 用不同的形狀製作一張圖片（可以從手工紙上剪下形狀。）放入剪貼簿。
4. 散散步，尋找不同的形狀。有沒有發現一些更常看到的形狀？
5. 尺寸：區分小、中、大。
6. 運用不同大小的積木或其他物體玩一個遊戲。問一些問題，例如：哪個大、更大、最大、小、更小、最小等。
7. 繪畫、著色或繪製有不同尺寸物件的圖畫。

Requirements 
1. Make a scrapbook to paste work in. Draw shapes of different sizes on the front cover. 
2. Know and cut out six different shapes. Paste in scrapbook. (Rectangle, square, circle, oval, diamond, and triangle.) 
3. Make a picture using different shapes (can cut shapes out of construction paper.) Put in scrapbook. 
4. Take a walk and look for different shapes. Is there any shape you see more often than others? 
5. Sizes—Distinguish between small, medium, and large. 
6. Using blocks or other objects, play a game using different sizes. Ask questions such as: Which is big, bigger, biggest, small, smaller, smallest, etc. 
7. Draw, color, or paint a picture of different-sized objects and tell which is small, medium, and large.

